
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 26. oktober 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 23
Vil ministeren kommentere artiklerne i Morgenavisen Jyllands-Posten af 17.
Juli 2011: "Kommunerne tøver med velfærdsteknologi" og: "Kampen for en
plejeseng", samt redegøre for kommunernes fremskridt indenfor velfærdstek-
nologi indenfor de seneste fem år? Vil ministeren endvidere undersøge, hvor-
dan Danmark ligger i forhold til andre lande på dette område, med særlig fo-
kus på Norden, og ligeledes vurdere om der er områder, hvor velfærdstekno-
logien på en uhensigtsmæssig måde har skubbet de varme hænder væk fra
plejefaget og herunder om der er behov for vejledende etiske regler på områ-
det?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2010-11, 1. samling, jf.
SOU alm. del – spm. 534.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra René Christensen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rene.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Özlem Sara Cekic
formand

1/1

Socialudvalget 2011-12
SOU alm. del Spørgsmål 23
Offentligt


